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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "2020 végére elérhető a két négyzetkilométerenkénti 
egy vaddisznó állomány?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A  vg.hu  portálon  megjelent  „Egyelőre  csak  néhány  megyében  látványos  mértékű  a
vaddisznógyérítés” című cikk a hazai vaddisznóállomány gyérítési feladatairól cikkezett:

„Nagy István agrárminiszter tavaly év végén és az idén januárban is többször nyilatkozott arról,
hogy  az  afrikai  sertéspestis  (ASP)  terjedésének  megakadályozására  gyéríteni  kell  a
vaddisznóállományt.

A Világgazdaságnak novemberben úgy nyilatkozott, hogy 30 százalékkal megnövelték a vaddisznók
kilövésére  szóló  kvótákat,  és  határozottan  felszólították  a  vadásztársaságokat,  hogy gyérítsék  a
vaddisznóállományt.

Később konkretizálta: a cél a két négyzetkilométerenkénti egy vaddisznó.

A Nemzeti Élelmiszerlánc-biztonsági Hivatalnak (Nébih) egyelőre nincsenek pontos adatai arról,
hogy hol tart a gyérítés – derült ki a Nébih által a Világgazdaság kérdéseire küldött válaszból.

(…)

A vaddisznóállomány jelenlegi sűrűségéről sem szolgált pontos adatokkal a Nébih. Annyit közöltek,
hogy Magyarország vaddisznósűrűsége  nagyon változó  mind a  fertőzött,  mind pedig  az  afrikai
sertéspestistől mentes területeken.



Nógrád, Heves és Borsod megyében a járvány megjelenése előtt nagy volt az állománysűrűség,
éppen ezért ezeken a területeken látványos a betegség terjedése és az állomány csökkenése.”

Kérdezem Önt:

1. 2020 végére elérhető a két négyzetkilométerenkénti egy vaddisznó állomány?

2. Az ASP megjelenése óta mennyi vaddisznót lőttek ki?

3. A kilőtt vaddisznók hány százaléka volt fertőzött?

Budapest, 2020. február 19. 
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Dr. Vadai Ágnes
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